
 

 

 

 

 

 

PERSBERICHT: VELDHOVENSE VVD-FRACTIE DRAAGT VAN WIEREN VOOR ALS OPVOLGEND 
WETHOUDER 
 
Vanwege het vertrek van de huidige wethouder (Daan de Kort) naar Den Haag, draagt de 
Veldhovense afdeling van de VVD Vivianne van Wieren - Kraayvanger (34) voor als opvolger.  
 
Als fractie zijn we hartstikke trots op het verkiezingsresultaat van de VVD en dat van Daan in het 
bijzonder. We willen hem daarmee dan ook van harte feliciteren maar daarnaast willen we hem ook 
vooral bedanken voor zijn inzet voor Veldhoven én de lokale fractie. Uiteraard wensen wij hem veel 
succes in Den Haag en zullen wij zijn politieke carrière op de voet blijven volgen. Voor de vacante functie 
van wethouder hebben wij onze fractievoorzitter Vivianne van Wieren voorgedragen. Vivianne is al 
vanaf haar achttiende succesvol horecaondernemer, ze is daarnaast ook al ruim 10 jaar actief binnen 
de plaatselijke politiek. Destijds begon zij bij de VVD als steunfractielid, werd vervolgens raadslid en is 
tevens sinds 2019 fractievoorzitter van de partij. Wij hebben dan ook alle vertrouwen in haar en de wijze 
waarop zij de rol van wethouder zal vervullen.  
 
In reactie op haar voordracht stelt Vivianne zelf het volgende:   
“Allereerst wil ik mijn fractieleden bedanken. Ik vind het een eer dat ze mij voordragen. Vanaf de 
middelbare school heb ik altijd veel interesse gehad in de politiek maar met een VMBO-diploma lag voor 
mij op dat moment een vervolgopleiding in deze richting niet echt voor de hand. Dus koos ik, overigens 
zonder spijt, voor mijn andere passie: de horeca.  
 
Uiteindelijk werd ik toch alsnog vrij jong politiek actief. Het bloed kruipt waar het niet gaan kan, zo blijkt. 
Dat ik nu wellicht de rol van wethouder mag gaan vervullen – het laatste woord is nog altijd aan de 
gemeenteraad – dat maakt me trots, maar vooral erg enthousiast om deze nieuwe uitdaging aan te 
gaan!  Als het zo mag zijn dan zal ik mij inzetten voor alle Veldhovenaren. Ook hoop ik een inspiratie te 
kunnen zijn voor andere jonge mensen, dat zou deze voordracht nóg mooier maken. The sky is the limit, 
zolang als je jezelf blijft ontwikkelen en inzet toont. Daar geloof ik heilig in. En er leiden sowieso meer 
wegen naar Rome dus als je iets echt wilt: volg je dromen en ga ervoor!  
 
Indien ik daadwerkelijk benoemd word dan zal ik uiteraard het eigendom van mijn horecabedrijf 
overdragen. Dat is het einde van een tijdperk maar daar komt dan iets moois voor in de plaats. Ik zal 
me dan namelijk volledig kunnen focussen op het behalen van de doelen die we als college en 
gemeenteraad voor Veldhoven gesteld hebben en op het behouden van de doelen die al behaald zijn. 
Daar zal ik mij met hart, ziel en vooral veel werklust voor inzetten. En aangezien we nog midden in de 
coronacrisis zitten, is er genoeg werk aan de winkel. Zowel de sportclubs als de vele bedrijven worden 
hard geraakt door deze crisis. Het is dan ook meer dan ooit van belang om deze partijen als gemeente 
met raad en daad bij te staan.  
 
Dus hopelijk krijg ik het vertrouwen van de meerderheid van de raad en kan ik aan de slag. Aan mijn 
passie voor het dorp zal het niet liggen want alles wat ik liefheb, vind ik hier in Veldhoven.”  
 


